

香港都會大學健步行報名表格 Application Form for HKMU Wellness Walk

本人樂意參與香港都會大學健步行。I agree to participate in HKMU Wellness Walk.

主要聯絡人的個人資料 Contact Person Information

姓名 Name: _____ (中文) _____ (Eng)

職位 Position: _____

公司 Organisation: _____

地址 Address: _____

電郵 Email: _____

電話 Contact no.: _____ 學生/校友會會員編號
Student / HKMUAA no.: _____

參加者資料 Participant Details (最多 5 名參加者 Maximum no. of each team is 5)

每組需要至少一名都大校友或全日制學士學位課程四年級學生，而每組需捐款港幣 800 元或以上。
Each team has to consist at least one HKMU alumni or final year full-time undergraduate students, and contribute to a donation of HK\$800 or above.

	中文姓名 Name (Chi)	英文姓名 Name (Eng)	年齡 Age	學生/校友會會員編號 (如有) Student / HKMUAA ID no. (if any)	電話 Tel.
1					
2					
3					
4					
5					

捐款人資料 Donor's Information

本人願意贊助上述人士參加健步行，所有捐款將用作支持大學整體發展。

I agree to make donations to support the above participants to join the Wellness Walk and all donations will be used to support general development of the University.

本人亦確認捐款來源不是來自政府及任何公帑，並同意大學就是次捐款申請相關的政府配對補助金(如適用)。

I confirm that the source of funding provided is non-government and non-public; and agree that the University would apply for the government matching grant with my donation whenever available.

	捐款人姓名 (中文) Name of Donor (Chi)	捐款人姓名 (英文) Name of Donor (Eng) (請提供全名，列印收據上之姓名與此相同 Name to be printed on donation receipt)	贊助金額(港幣) Donation Amount (HKD)	需要收據 Receipt needed *(✓)
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
總金額(港幣) Total Donation Amount (HKD) :				

*捐款港幣 100 元或以上者可憑收據申請扣減稅項。所有贊助人之正式收據將於稍後電郵至主要聯絡人提供之電郵地址。

Receipts will be issued for donations of HK\$100 or above for tax-deduction. All official receipts will be sent to the contact person's email address.

捐款方法 Donation Method

- 劃線支票 By Crossed Cheque
抬頭請註名「香港都會大學」 Payable to “Hong Kong Metropolitan University”
- 銀行戶口捐款 By Bank Deposit (請附上入數紙以便大學與銀行核對帳目 Please enclose bank-in slip for verification)
香港都會大學恒生銀行戶口號碼 HKMU Hang Seng Bank Account No.: 262-269269-010

信用卡捐款 By Credit Card

- Visa Mastercard

信用卡號碼 Card no.: _____ 有效期至 Expiry date: _____ (MM/YY)

持卡人姓名 Cardholder's name (in BLOCK LETTERS): _____

本人授權香港都會大學從以上信用卡戶口扣除上述以港幣折算之捐款金額。

I hereby authorise HKMU to debit the above donation amount from the above credit card in Hong Kong dollars.

持卡人簽署 Signature of Cardholder

個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement

上述資料（即姓名、聯絡資料及捐款紀錄等）將予保密及只會用於香港都會大學作籌募捐款、鳴謝、紀錄、宣傳活動及提供大學最新資訊之用。除非得到閣下允許，否則大學不會向第三者披露閣下的個人資料。

The above personal data (i.e. your name, contact details and donation information) will be kept confidential and used by Hong Kong Metropolitan University (HKMU) for donation solicitation, acknowledgement, record, event promotion and update of our development projects. Any personal data the University receives from you will not be disclosed to any third party except with your prior consent.

如不擬接收大學的推廣資訊，請於下列空格內加☑

If you do not want to receive promotional information from HKMU, please tick the box below.

- 本人不擬接收大學的推廣資訊。I do not want to receive promotional information from HKMU.

簽署 Signature

日期 Date

感謝你對香港都會大學的支持！請填妥此表格，連同捐款支票/入數紙以下列其中一種方式交回發展及校友事務處：

Thank you for your support to HKMU! Please complete this form, together with your cheque/pay-in slip, and send to Development and Alumni Affairs Office using one of the following methods:

- 電郵 Email: alumni@hkmu.edu.hk
- Whatsapp: 6464 5366
- 郵寄 Mail: 九龍觀塘海濱道 123 號香港綠景 NEO 6 樓 6/F, NEO, 123 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon